



### Promotion Period and Eligibility Criteria

- Campaign Duration: starting from September 17<sup>th</sup> 2025, and the campaign runs for 60 days.
- For New Salary Transfer customers - To qualify and enter the draw, customers must transfer their salaries from their employer to their Al Rajhi Bank account, with at least one salary deposit during the campaign period and be an active Salary Transfer customer. The customer also will get additional chances for obtaining one of the following financing products: Personal Finance, Autolease, Mortgage or Credit Card or saving products: including: Hasad account, future account or Awaed account with minimum eligible and the existing salary transferred customers can enter the draw if they meet the conditions above.
- Only active accounts are eligible for the draw. Delinquent or suspended accounts for any reason are excluded.
- The minimum salary transferred must be SAR 5,000 and both Saudi citizens and residents are eligible.
- Terms and conditions related to each product or account are applicable
- Sample eligibility table is provided below for reference.

### Draw and Prizes

- The draw will be conducted within 30 business days from the end date of the campaign, and the prizes will be delivered within (7) days from the date of the results.
- 15 winners will be selected, and each will receive a prize valued at 1 years worth of their annual salary as per latest salary credited in the account (subject to a maximum amount of SAR 150,000) in their registered alrajhi bank account
- The draw process will be conducted in accordance with the regulations and guidelines of the Chamber of Commerce and related authorities.

### General Terms and Conditions

- Al Rajhi Bank reserves the right to reject any application to open new accounts in accordance with applicable regulations and the bank's internal policies and procedures.
- The winning customer acknowledges and agrees to grant the bank the unconditional right to use their full name when announcing the winners, and to allow interviews, photography, and the publication and use of their images and the video recording's content on all the bank's platforms.
- Each customer is eligible for only one winning amount in the campaign draw.
- For existing customers transferring their salaries, eligibility requires that no salary transfer has occurred within the three calendar months prior to the campaign start date.
- The bank reserves the right to disqualify a winner if any of the above conditions are not met or if the bank is unable to contact the winner and proceed to the next drawn candidate as the winner. This includes, but is not limited to the winner not responding and can take a chance for a period of 7 days, not attending the winners ceremony, in accordance with the regulations governing commercial contests issued by the Ministry of Commerce.

### فترة العرض ومعايير الأهلية

- مدة الحملة: تبدأ من تاريخ 17 سبتمبر 2025 م وتستمر الحملة لمدة 60 يوم.
- للتأهل و الدخول في السحب، يجب على العملاء تحويل الرواتب من جهة عملهم إلى حساباتهم لدى مصرف الراجحي، وأن يتم ايداع راتب واحد على الأقل خلال فترة الحملة، وأن يكون حساب العميل ساري المفعول. كما يحصل العميل على فرص إضافية في حال الحصول على أحد المنتجات التمويلية وهي: تمويل شخصي، تمويل تأجيري، تمويل عقاري أو بطاقة ائتمانية، أو الحسابات الادخارية وهي: حساب حصاد، حساب المستقبل حساب عوائد مع توفر الحد الأدنى المطلوب لكل حساب حسب شروط وأحكام كل حساب كما يحصل العملاء المحولة رواتبهم مسبقا على فرصة اضافية في حال مطابقة الشروط.
- تأهل للسحب الحسابات النشطة، ويستبعد غير ذلك من الحسابات ومنها المتعثرة أو الموقفة لأي سبب كان.
- الحد الأدنى للراتب المحول يجب أن يكون 5,000 ريال سعودي ويشمل العملاء المواطنين و المقيمين.
- تطبيق الشروط والأحكام الخاصة بكل منتج أو حساب.
- معايير الأهلية للمشاركة في الحملة موضحة في الأسفل.

### السحب والجوائز

- سوف يتم إجراء السحب خلال 30 يومًا عمل من تاريخ نهاية الحملة وتسليم الجوائز خلال (7) أيام من تاريخ فرز النتائج.
- سوف يتم السحب واختيار 15 فائزًا للحصول على جائزة قيمتها تعادل راتب سنة واحدة للعميل حسب قيمة الراتب الشهري المودع لدى المصرف (بحد أعلى يساوي 150,000 ريال للفائز الواحد)
- ستكون آلية إجراء السحب بما يتوافق مع تعليمات الغرفة التجارية والتعليمات ذات العلاقة.

### الشروط والأحكام العامة

- يحتفظ مصرف الراجحي بالحق في رفض أي طلب لفتح حسابات جديدة وفق اللوائح والأنظمة ذات العلاقة والسياسات والإجراءات الداخلية للمصرف.
- قرر ويوافق العميل الفائز في حق المصرف المطلق دون شروط في استخدام اسمه بالكامل عند الإعلان عن أسماء الفائزين، والسماح بإجراء مقابلة معه و تصويره ونشر و استخدام الصور ومحتوى التصوير في كافة المنصات الخاصة بالمصرف.
- كل عميل يحق له الحصول على فرصة واحدة للدخول في السحب والفوز.
- في حال تحويل الراتب للعملاء الحاليين، يشترط عدم وجود راتب محول سابقاً خلال فترة ثلاث أشهر ميلادية تسبق تاريخ بداية الحملة.
- يحتفظ المصرف بحقه في استبعاد الفائز واختيار فائز آخر عند عدم تحقق أي من الشروط السابقة على الفائز أو في حال تعذر التواصل مع الفائز، ويشمل ذلك على سبيل المثال لا الحصر عدم رد الفائز ويمنح فرصة لمدة (7) أيام، عدم حضور الفائز لحفل توزيع الجوائز، وذلك بما يتوافق مع أحكام تنظيم المسابقات التجارية الصادر من وزارة التجارة.